
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 18. januar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 127
Vil ministeren i forlængelse af ministerens besvarelse af samrådsspørgsmål C i Børne- 
og Undervisningsudvalget den 18. januar 2024 oplyse, om der efter publiceringen af 
artiklen »Københavnske gymnasier giver ifølge kritikere for høje karakterer til elever med 
indvandrerbaggrund: »Det er skandaløst«« bragt på Berlingske.dk den 1. december 2023 
har været dialog mellem Børne- og Undervisningsministeriet og nogle af de gymnasier, 
som nævnes i artiklen?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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